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       Referat af generalforsamling 

  20. april 2010 på Danmarks akvarium 

 

Dagsorden: 

1) Valg af dirigent 

2) Bestyrelsens beretning 

3) Regnskab for 2009 

4) Budget 2010 

5) Kontingent 2010 

6) Valg af formand 

7) Valg af tre bestyrelsesmedlemmer 

8) Valg af tre bestyrelsessuppleanter 

9)Valg af revisor og revisorsuppleant 

10) Indkomne forslag 

11) Eventuelt 

Punkt 1) Jens Tarp blev valgt til dirigent og konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

Punkt 2) Bestyrelsens beretning: 

Bestyrelsesmedlemmerne præsenteredes sig og Finn Holm-Jørgensen 

omtalte årets arrangementer siden sidste generalforsamling: Gentofte 

rådhus, Forstbotanisk have, Gentoftedagene, Befæstningens dag, 

Munkegårdsskolen, Barn under besættelsen, Brandstationen, Nostalgisk 

filmaften og Politistationen. 

Gentofte Journalen 2008/09 udkom i 2009 og blev vel modtaget. Det nye 

koncept med et forlag, der tager sig af det kommercielle, synes at være en 

god ide. Bestyrelsen sørgede for omdeling. 

Gentofte aktivitetshus er fortsat i dvale. 

Fra salen bemærkede Helle Juhl, at foreningen havde gode 

arrangementer. 

 



 

Punkt. 3) Hanne Tarp gennemgik årsregnskabet for 2009. Godkendt uden 

bemærkninger. 

Punkt 4) Hanne Tarp gennemgik budget for 2010, som godkendtes med 

følgende bemærkninger: 

Fra salen spurgte Jørgen Enemark til fondsmidler. Ejnar Bolt spurgte til 

det nye koncept med forlagsudgivelse. Rosenberg spurgte om hvor mange 

medlemmer foreningen har. Helen Koskela spurgte til postkortene og 

Helle Juhl fortalte, at hun netop var blevet medlem på grund af postkort. 

Punkt 5) Hanne Tarp foreslog uændret kontingent. Enstemmigt vedtaget. 

Punkt 6) Formandsvalg: Finn Holm-Jørgensen blev valgt. 

Punkt 7) På valg er tre bestyrelsesmedlemmer, der modtog genvalg, Ingen 

modkandidater, det vil sige at Hanne Tarp, Ning de Coninck-Smith og 

Niels Ulrik Kampmann Hansen modtog genvalg. På valg i ulige år er: 

Harriet Tranum-Jensen, Lene Fordsmand og Karsten Kyed.  

Punkt 8) De to bestyrelsessuppleanter Michael Ørnø og Karen Hoffmann  

genvalgtes. 

Punkt 9) Som revisor og suppleant genvalgtes Keld Jægenø og Hans Ulrik 

Gjerulff. 

Punkt 10) Ingen indkomne forslag 

Punkt 11) Finn Holm-Jørgensen fortalte om planer for Gentofte Journalen 

2010/11 og forårets arrangementer.  

Helle Juhl spurgte om udsendelse pr. E-mail ville være billigere end 

brevpost. Leif Christensen spurgte til salg af Gentofte Journalen 2008/09. 

Jens Tarp foreslog, at vi i næste udsendelse vedlægger en liste over bøger 

til salg fra lokalhistorisk arkiv. Erling Quade foreslog et besøg i Gentofte 

Kino. Søren Balk foreslog, at bestyrelsesmedlemmer på valg nævnes i 

mødeindkaldelsen.  

Generalforsamlingen sluttede 20.10 med et mindre traktement, hvorefter 

dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

 

Referent:    Dirigent: 

Niels Ulrik Kampmann Hansen Jens Tarp  


